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PROTOKÓŁ NR VIII/2024 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 31 października 2024 r. 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 13: 00 Przewodniczący K. Kozina, który po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Radni nie zgłosili wniosków do przesłanego porządku obrad. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że złożone zostały wnioski do porządku obrad: 

 

Porządek obrad Sesji przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Informacja Wójta Gminy Damnica z pracy w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja z realizacji interpelacji i wniosków radnych złożonych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Damnica. 

5. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie Gminy Damnica. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 r. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2024 - 2040.              

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XI/111/2019 Rady Gminy Damnica z dnia    

26 września 2019 r. w sprawie emisji obligacji Gminy Damnica. 

9. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2025r. 

10. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych oraz zwolnienia od tego podatku w 2025 roku. 

11. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. "Przebudowa sieci dróg powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G 

stanowiących dojazd do węzłów drogowych S6" w ramach Programu na rzecz 

zwiększenia szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019-2024. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli na udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na realizacje zadania „Organizacja systemu rozgrywek sportowych w ramach 

Powiatowej Olimpiady Dzieci i  Młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych        

w latach 2025-2027”. 
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13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na organizowanie publicznego transportu zbiorowego w roku 2025. 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z 

dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i 

Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie Damnica na lata 2023-2025”. 

15. Projekt uchwały  w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Damnica 

na rok 2025 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty należności pieniężnych       

z tytułu czynszu za najem lokalu mieszkalnego przypadających od osoby fizycznej A.K. 

17. Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych               

i sanitarnych na pomniku przyrody - Mianowice. 

18. Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych               

i sanitarnych na pomniku przyrody - Strzyżyno. 

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Damnica. 

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 

lat trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - Karzniczka. 

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 

lat trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - Świecichowo. 

23. Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku do organu właściwego. 

24. Wolne wnioski i informacje. 

25. Zakończenie Sesji. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokół z poprzedniej Sesji tj. 26 września 

2024 r. został sporządzony, podpisany  i opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Gminy Damnica. Do protokołu nie wniesiono uwag. 

 

 

Ad. 2 

Wójta Gminy P. Obert przedstawił informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Wypowiedź znajduje się pod linkiem: 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5

%BAdziernikaa2024.htm 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają pytania do 

przedstawionej informacji. 

 

Radna A. Formela zwróciła się z pytaniem, które obiekty zostaną objęte wykonaniem audytu 

energetycznego? 

 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%BAdziernikaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%BAdziernikaa2024.htm
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Kierownik Referatu Inwestycji J. Jarominiak odpowiedziała, że audyt wykonany zostanie dla 

obiektów szkół w Damnicy, Damnie i Zagórzycy oraz świetlice w Bobrownikach, 

Karzniczce, Świecichowie i budynek po szkole w Domaradzu. Budynek świetlicy                   

w Mianowicach na razie nie. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że informację z realizacji interpelacji i wniosków 

radni otrzymali w wersji elektronicznej w aplikacji eSesja. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy radni mają pytania do informacji? 

 

Radny K. Kozłowski zwrócił się z pytaniem w kwestii wyznaczenia przejścia dla pieszych na 

drodze powiatowej w miejscowości Damno przy przystanku autobusowym koło szkoły. 

Dlaczego powiat rozpatrzył ten wniosek negatywnie? 

 

Dyrektor ZGK w Damnicy A. Winsztal odpowiedziała, że nie uczestniczyła w wizji lokalnej   

i ustaleniach. Komisja składająca się z przedstawicieli Policji, Starostwa Powiatowego             

i Zarządu Dróg Powiatowych po przeprowadzeniu wizji w terenie odrzuciła wniosek. 

Zazwyczaj jest tak, że w przypadku gdy nie ma oświetlenia bądź wyznaczenie przejścia we 

wskazanym miejscu byłoby niebezpieczne wniosek zostaje rozpatrzony negatywnie. 

 

Ad. 4 

Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Damnica. 

Informację przedstawił Komendant Komisariatu Policji w Główczycach Marcin Sidor. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Wypowiedź znajduje się pod linkiem: 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5

%BAdziernikaa2024.htm 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 5 

Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Damnica. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że obowiązki służbowe nie pozwoliły 

Komendantowi gminnemu ochrony Przeciwpożarowej Panu Piotrowi Zdun uczestniczyć        

w dzisiejszej Sesji a informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy 

Damnica została przekazana radnym elektronicznie w aplikacji eSesja. 

Jeżeli radni mają pytania lub uwagi do informacji zostaną one przekazane Komendantowi na 

piśmie. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy radni maja pytania do przedstawionej 

informacji? 

Radni nie zgłosili pytań do przedstawionej informacji. 

 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%BAdziernikaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%BAdziernikaa2024.htm
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Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VIII/62/2024 w sprawie  zmian                

w budżecie Gminy Damnica na 2024 r. została podjęta. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2024-2040. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że Wójt Gminy Damnica w dniu 25 października 

2024 r. złożył autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Damnica na lata 2024 – 2040. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik D. Walczak o przedstawienie 

autopoprawki. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy radni mają pytania do przedstawionej 

autopoprawki? 

Radni nie zgłosili pytań do autopoprawki. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 
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Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił   wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2024- 2040 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VIII/63/2024 w sprawie  zmian                  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2024-2040, została podjęta. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XI/111/2019 Rady Gminy Damnica z dnia    

26 września 2019 r. w sprawie emisji obligacji Gminy Damnica. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że Wójt Gminy Damnica w dniu 25 października 

2024 r. złożył autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XI/111/2019 

Rady Gminy Damnica z dnia 26 września 2019 r. w sprawie emisji obligacji Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik D. Walczak o przedstawienie 

autopoprawki. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy radni mają pytania do przedstawionej 

autopoprawki? 

Radni nie zgłosili pytań do autopoprawki. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XI/111/2019 Rady Gminy Damnica z dnia    

26 września 2019 r. w sprawie emisji obligacji Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VIII/64/2024 w sprawie zmiany 

uchwały Nr XI/111/2019 Rady Gminy Damnica z dnia 26 września 2019 r. w sprawie emisji 

obligacji Gminy Damnica, została podjęta.           

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025r. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Wiceprzewodniczący Ł. Malinowski zwrócił się do Skarbnik D. Walczak z prośbą                   

o zreferowanie tego projektu uchwały. Na sali obecni są sołtysi a także mieszkańcy 

oglądający transmisję chcieliby usłyszeć z czego wynika wzrost stawek i na jakim są 

poziomie oraz ewentualne porównanie w stosunku do innych gmin. 

 

Skarbnik D. Walczak wyjaśniła, że górne stawki podatków wzrosły o 2,7%. W  przedłożonym 

projekcie uchwały proponuje się podwyższenie stawek podatku o 5% w stosunku  

do stawek z roku 2024. 

Proponowane stawki podatku od nieruchomości na 2025 r. mieszczą się w granicach 

ustalonych zgodnie z obowiązującym w tym zakresie przepisami.  

Skarbnik D. Walczak przedstawiła obowiązujące stawki w 2024 roku, prognozowane stawki 

na 2025 rok podwyższone o wskaźnik 5% oraz stawki przyjęte w gminach Kobylnica, 

Główczyce, Potęgowo i Redzikowo. 

Wypowiedź znajduje się pod linkiem: 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%

BAdziernikaa2024.htm 

 

Szczegółowe zestawienia tabelaryczne stanowią załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na      

2025 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%BAdziernikaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%BAdziernikaa2024.htm
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Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VIII/65/2024 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 r., została podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

oraz zwolnienia od tego podatku w 2025 roku. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

oraz zwolnienia od tego podatku w 2025 roku 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VIII/66/2024 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz zwolnienia od tego podatku          

w 2025 roku, została podjęta. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. "Przebudowa sieci dróg powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G 

stanowiących dojazd do węzłów drogowych S6" w ramach Programu na rzecz zwiększenia 

szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019-2024. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 
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Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. "Przebudowa sieci dróg powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G 

stanowiących dojazd do węzłów drogowych S6" w ramach Programu na rzecz zwiększenia 

szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019-2024 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VIII/67/2024 w sprawie uchylenia 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację 

zadania pn. "Przebudowa sieci dróg powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G stanowiących 

dojazd do węzłów drogowych S6" w ramach Programu na rzecz zwiększenia szans 

rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019-2024, została podjęta. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli na udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na realizacje zadania „Organizacja systemu rozgrywek sportowych w ramach 

Powiatowej Olimpiady Dzieci i Młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych         

w latach 2025-2027”. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli na udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na realizacje zadania „Organizacja systemu rozgrywek sportowych w ramach 

Powiatowej Olimpiady Dzieci i  Młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych        

w latach 2025-2027” 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Jerzy Mielewczyk, Mariola 

Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Mieleszczuk 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VIII/68/2024 w sprawie ustalenia opłat 

za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu publicznym i oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych dla których organem  prowadzącym jest Gmina 

Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na organizowanie publicznego transportu zbiorowego w roku 2025. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na organizowanie publicznego transportu zbiorowego w roku 2025 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Jerzy Mielewczyk, Mariola 

Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Mieleszczuk 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VIII/69/2024 w sprawie wyrażenia woli 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na organizowanie publicznego 

transportu zbiorowego w roku 2025, została podjęta. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica           

z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki                      
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i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii                       

i Uzależnieniom Behawioralnym  w Gminie Damnica na lata 2023-2025”. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica           

z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki                      

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii                       

i Uzależnieniom Behawioralnym  w Gminie Damnica na lata 2023-2025” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VIII/70/2024 w sprawie zmiany 

uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie 

przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom Behawioralnym  w Gminie Damnica na 

lata 2023-2025”, została podjęta. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały  w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Damnica na 

rok 2025 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały  w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Damnica na 

rok 2025 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VIII/71/2024 w sprawie przyjęcia 

„Rocznego programu współpracy Gminy Damnica na rok 2025 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie”, została podjęta. 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty należności pieniężnych       

z tytułu czynszu za najem lokalu mieszkalnego przypadających od osoby fizycznej A.K. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty należności pieniężnych       

z tytułu czynszu za najem lokalu mieszkalnego przypadających od osoby fizycznej A.K. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 
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Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VIII/72/2024 w sprawie wyrażenia 

zgody na rozłożenie na raty należności pieniężnych z tytułu czynszu za najem lokalu 

mieszkalnego przypadających od osoby fizycznej A.K., została podjęta. 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych               

i sanitarnych na pomniku przyrody. 

Projekt uchwały dotyczy drzewa – pomnika przyrody w miejscowości Mianowice, działka     

nr 51. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych               

i sanitarnych na pomniku przyrody 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VIII/73/2024 w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i sanitarnych na pomniku przyrody, została 

podjęta. 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych               

i sanitarnych na pomniku przyrody. 

Projekt uchwały dotyczy drzewa – pomnika przyrody w miejscowości Strzyżyno, działka     

nr 138. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 
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Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych               

i sanitarnych na pomniku przyrody 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VIII/74/2024 w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i sanitarnych na pomniku przyrody, została 

podjęta. 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 
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Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VIII/75/2024 w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VIII/76/2024 w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 21 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy nieruchomości, oznaczonej numerem 60/38,  położonej w obrębie 

geodezyjnym Karzniczka. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VIII/77/2024 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat trzech nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 22 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy nieruchomości, oznaczonej numerem 8/20,  położonej w obrębie 

geodezyjnym Świecichowo. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VIII/78/2024 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat trzech nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica, została podjęta. 
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Ad. 23 

Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku do organu właściwego.  

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku do organu właściwego 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr VIII/79/2024 w sprawie przekazania 

wniosku do organu właściwego, została podjęta. 

 

Ad. 24 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że Wójt Gminy Damnica zgodnie z art. 11 ust. 7 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016r. – Prawo oświatowe, przekazał Radzie Gminy Damnica 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Damnica za rok szkolny 2023/2024. 

Informacja dostępna jest w Informatorze aplikacji eSesja. 

 

Radny K. Włodarski odniósł się do słów byłego sołtysa sołectwa Świecichowo, które padły na 

poprzedniej Sesji. Jeżeli chodzi o stwierdzenie, że jako radny wykorzystał swoją pozycję to 

jest to nieprawdą. Protest wyborczy dot. zebrania wiejskiego w Świecichowie złożył jako 

mieszkaniec a nie jako radny. W proteście zaznaczył, że jako radny nie będzie brał udziału      

w pracach w sprawie rozpatrzenia protestu. Zgodnie ze Statutem sołectwa na złożenie 

protestu wyborczego są 3 dni wiec nie było potrzeby pisania go w nocy. Natomiast w kwestii 

oszczerstw skierowanych do żony radnego wystosowane zostało pismo bo byłego sołtysa        

z prośbą o przeprosiny. W związku z tym, że były sołtys nie przeprosił kontynuacja sprawy 

będzie w sądzie. 

Radny K. Włodarski podziękował za przeprowadzenie wyborów sołtysa i rady sołeckiej         

w sołectwie Świecichowo. 

Wypowiedź znajduje się pod linkiem: 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%

BAdziernikaa2024.htm 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%BAdziernikaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%BAdziernikaa2024.htm
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W dalszej części posiedzenia głos zabrał Kierownik Niepublicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Damnicy Pan Marek Zawadzki. 

W swoim obszernym wystąpieniu Pan M. Zawadzki poruszył kwestie: 

1) procesu planowania, uzgadnia, konsultacji i budowy Centrum Zdrowia i Rehabilitacji        

w Damnicy, 

2) rehabilitacji, jej organizacji w Centrum Zdrowia i Rehabilitacji w Damnicy, problemów 

kadrowych oraz kosztów ponoszonych przez NZOZ w Damnicy, 

3) działań podejmowanych w kierunku zatrudnienia w przychodni kolejnego lekarza, 

4) wymogów NFZ w zakresie bazy lokalowej i kadrowej, 

5) organizacji pracy i przyjęć pacjentów w przychodni w Damnicy, 

6) działania ośrodka zdrowia w Bobrownikach i argumentu przemawiające za rezygnacją       

z jego prowadzenia. 

Wypowiedź znajduje się pod linkiem: 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%

BAdziernikaa2024.htm 

Zastępca Wójta P. Lewandowski wyjaśnił, że rehabilitacja prowadzona w Centrum Zdrowia     

i Rehabilitacji przez ostatnie miesiące finansowana była z budżetu Gminy Damnica. Wójt 

Gminy P. Obert po objęciu stanowiska 7 maja stwierdził, że środki na ten cel zabezpieczone 

były do 30 kwietnia br. Więc, aby rehabilitacje kontynuować należało znaleźć środki gdzie 

indziej i na te kilka miesięcy rzeczywiście udało się środki zabezpieczyć i rehabilitację 

kontynuować. Taka sytuacja jednak nie może trwać w nieskończoność. Podjęte zostały kroki, 

aby znaleźć firmę, która posiada kontrakt z NFZ i zajęłaby się rehabilitacją i taka firmę 

znaleziono. W obecności doktora M. Zawadzkiego zapoznano firmę z pomieszczeniami 

przeznaczonymi na rehabilitację i niestety firma ta potwierdza, że w obecnym stanie 

pomieszczeń nie jest w stanie prowadzić rehabilitacji, ponieważ lokal nie spełnia wymogów 

NFZ. Z kolei doktor M. Zawadzki nie może oddać pomieszczeń na rzecz rehabilitacji, 

ponieważ nie spełniałby tych samych standardów NFZ. W związku z tym należy mieć 

świadomość w jak trudniej sytuacji w tej chwili gmina się znalazła. Praktycznie na ten 

moment nie można podjąć żadnych działań, aby wprowadzić rehabilitację z kontraktem NFZ 

a nie finansować z budżetu gminy. 

Wypowiedź znajduje się pod linkiem: 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%

BAdziernikaa2024.htm 

 

Doktor M. Zawadzki potwierdził sytuację rehabilitacji przedstawioną przez Zastępcę Wójta   

P. Lewandowskiego. Wspólnie z przedstawicielami firmy, która była zainteresowana 

prowadzeniem rehabilitacji szukano rozwiązań sytuacji, aby rehabilitacja prowadzona była 

chociaż na część godzin. Ustalono jakie są potrzeby, jakie są możliwości i niestety to się po 

prostu nie uda. To nie jest wina Wójta, Gminy czy kierownika NZOZ. Po prostu nie ma na to 

środków finansowych a NFZ zmniejsza środki na rehabilitację. 

Wypowiedź znajduje się pod linkiem:  

https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%

BAdziernikaa2024.htm 

Wójt Gminy P. Obert stwierdził, iż mimo trudnej sytuacji i tego co zostało dziś powiedziane 

w przyszłym tygodniu odbędzie się spotkanie z osobami związanymi z rehabilitacją i być 

może uda się coś wprowadzić. 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%BAdziernikaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%BAdziernikaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%BAdziernikaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%BAdziernikaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%BAdziernikaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%BAdziernikaa2024.htm
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Wypowiedź znajduje się pod linkiem:  

https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%

BAdziernikaa2024.htm 

Sołtys W. Francuz zwrócił się z prośbą o przekazanie sołtysom informacji o przyjętych 

stawkach podatków, aby mogli przekazać mieszkańcom. 

Zastępca Wójta P. Lewandowski poinformował, jeżeli chodzi o informację o wysokości 

podatków to zwykle wystosowane są do mieszkańców decyzje i wysyłane są na początku 

roku w formie decyzji administracyjnej. 

 

Ad. 25 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14:40 Przewodniczący K. Kozina 

zamknął obrady VIII Sesji Rady Gminy Damnica. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 

 

 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%BAdziernikaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/59374/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua31apa%C5%BAdziernikaa2024.htm

